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 Председник Србије Александар Вучић позвао је на пријему за сталне представнике
чланица Уједињених нација на одбацивање предложене резолуције о Сребреници. Он је
позвао чланице УН да гласају против резолуције.

  

Вучић је рекао да је Србија отворена за дијалог и преговоре, а да за шест месеци колико
су трајале припреме за доношење резолуције нико није информисао Србију о томе, нити
део Босне и Херцеговине, и да је све учињено у тајности, а да је потребно да тај процес
буде инклузиван.
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A post shared by Aleksandar Vučić (@buducnostsrbijeav)

       

Додао је да о тексту резолуције није било дискусије, нити слагања у БиХ, и да је та
одлука поделила народе у тој земљи, уз противљење легитимних представника Срба и
игнорисања институција, закона и Устава БиХ.

  

Страним дипломатама је поручио да ће усвајање резолуције о Сребреници довести до
нових тензија на Западном Балкану.

  

„Не само да ова резолуција неће довести до мира и неће излечити ране из прошлости,
она ће продубити јаз између нација и довести до нових тензија на Западном Балкану.
Због тога ми тражимо да се ова резолуција повуче, а ако не буде тако позивамо да
чланице гласају против“, рекао је Вучић на пријему који приређује Стална мисија Србије
при Уједињеним нацијама за сталне представнике држава чланица УН.

  

Када је у питању дијалог с Косовом, Вучић је на пријему рекао да верује да ће се тај
процес наставити и да ће ЕУ „успети да намете нешто што су нам гарантовали 11
година“, а то је формирање ЗСО.

  

Додоа је да се нада да ће то остати предуслов за чланство Приштине у Савету Европе.

  

Како је раније најављено, Вучић ће у Њујорку имати и низ консултација и састанака са
представницима земаља чланица Уједињених нација, како би објаснио позицију Србије у
вези са најављеном резолуцијом о Сребреници.

  

Најавио је сусрете са више од 120 сталних представника различитих земаља у УН и
саопштио да је у Мисији Србије при Уједињеним нацијама у Њујорку формиран штаб који
се бави питањима у вези са покушајем усвајања поменуте резолуције.
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На пријему су били и отправник послова у сталној Мисији Републике Србије при УН Саша
Март, амбасадор Србије у САД Марко Ђурић, као и бивши председник Генералне
скупштине УН Вук Јеремић.

  

(Фонет-Танјуг-Бета)
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